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Από το υπ’ αριθ. 18/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 392/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση πραγματοποίησης κοινής 
συνεδρίασης των Δ.Σ. Βέροιας και 
Βεργίνας στο Δημαρχείο Βεργίνας 

 
       Σήμερα 16 Αυγούστου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Δημοτικό 
Διαμέρισμα Κάτω Βερμίου, στο Ξενοδοχείο «ΧΡΥΣΟ ΕΛΑΦΙ», ύστερα από την με   
ημερομηνία 12-8-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  22 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Πουλασουχίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Κ. Κόλβατζης  
4. K. Aσλάνογλου Κ.  Βαφείδης  
5. Α. Δελαβερίδης Ν. Χαμαλής  
6. Δ.  Πέτκος Σ.  Παναγιωτίδης  
7. Ε.  Λελεκάκης Θ.  Σιδηρόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Γκαβαϊσές Ε. Σοφιανίδης Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Ε. Λευκοπούλου -------- 

10. Σ. Γεωργιάδης Ι. Ακριβόπουλος  
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
12. Π. Πιτούλιας    
13. Α. Κεσίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη  συζήτηση  της  προ ημερήσιας  
14. M. Σουμελίδης διάταξης προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Γεωργιάδης, Α. Κεσίδης, Λ. 
15. Α. Ταραλάς Τσαβδαρίδης. 
16. Χ.  Σκουμπόπουλος 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 399/99  απόφασης 
17. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησε ο κ. Α. Κεσίδης. 
18. Β. Γιαννουλάκης  
19. Λ. Τσαβδαρίδης  
20. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
21. Ε. Κουκουρδής  
22. Γ. Μανακούλης  

 



Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να 
συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το 
θέμα έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι: 

Δήμαρχος :Σας είχα ενημερώσει ότι το ΕΠΤΑ σε επίπεδο Περιφέρειας έχει 
ένα προϋπολογισμό 140 δις. Απ' αυτά τα 120 δις θα μοιραστούν με  κριτήρια του 
Υπουργείου άμεσα στους Δήμους.Τα  υπόλοιπα 20 δις θα ενισχύσουν διαδημοτικές 
συνεργασίες.Με την απόφασή μας για το Γ' ΚΠΣ και ΕΠΤΑ  το Δ.Σ. έβαζε αυτή τη 
λογική. Στα πλαίσια αυτού υπήρξαν επαφές με τον Δήμο Βεργίνας όπου 
κουβεντιάσαμε αυτές τις απόψεις και υπάρχει ταύτιση των απόψεων προς αυτή την 
κατεύθυνση. 

Επειδή θα περάσουμε στη β΄φάση πρέπει να επισημοποιήσουμε ή όχι αυτή 
τη συνεργασία. Θα πρέπει να κάνουμε μία κοινή πανηγυρική συνεδρίαση των δύο 
Δ.Δ. και να υπογράψουμε ένα πρωτόκολλο συνεργασίας. Το θέμα επειδή επείγει θα 
πρέπει να εισαχθεί σε έκτακτη συνεδρίαση που  θα γίνει μεθαύριο την Πέμπτη με 
μοναδικό θέμα αυτό. Αυτή η συνεδρίαση καλό είναι να γίνει στο Δημοτικό 
Κατάστημα Βεργίνας. Για να γίνει αυτό χρειάζεται απόφαση του Δ.Σ. για να εγκρίνει 
να συνεδριάσει την Πέμπτη στη Βεργίνα. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν'αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος :Υπάρχει αντίρρηση να συνεδριάσει το Δ.Σ. την Πέμπτη στην 

αίθουσα του Δήμου Βεργίνας; 
Γιαννουλάκης :Αποφάσισε η Βεργίνα; 
Πρόεδρος:Είναι θέμα αν θ' αποφασίσουμε να συνεδριάσουμε στην Βεργίνα 

διότι απαιτείται απόφαση του Δ.Σ. Αυτό είναι το ζήτημα. Δεν μπαίνει κάποιο άλλο 
θέμα . Εμάς μας ενδιαφέρει σαν  Δ.Σ .εάν θα συνεδριάσουμε ή όχι στην Βεργίνα σε 
κοινή συνεδρίαση με το ΔΣ Βεργίνας. 

Δήμαρχος :Είχαμε  συνάντηση με τον Δήμαρχο και τον πρόεδρο Δ.Σ. 
.Βεργίνας και συμφωνήσαμε να γίνει κοινή συνεδρίαση την Πέμπτη,  εφόσον το 
εγκρίνει το σώμα. Είναι έτοιμη η πρόσκληση να σας δοθεί μαζί με την εισήγηση, 
αμέσως μετά την απόφαση. Αυτοί θα συγκαλέσουν αύριο έκτακτο Δ.Σ. για την 
Πέμπτη. 

Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα να γίνει στις 20:00 η ώρα την Πέμτπη 
έκτακτη συνεδρίαση του Δ.Σ. στη Βεργίνα με το θέμα που σας ανέπτυξε ο Δήμαρχος; 

Σύμβουλοι : Ναι. 
Πρόεδρος :Σας ενημερώνω επίσης ότι έχω τις προσκλήσεις έτοιμες, όπως 

επίσης και την  εισήγηση που  υπάρχει από την πλευρά του αρμόδιου Αντιδημάρχου 
για την  συζήτηση του θέματος. Θα σας δοθούν αμέσως μετά. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Την ανάγκη υποβολής κοινής πρότασης Διαδημοτικής Συνεργασίας για την 
ανάπτυξη των Δήμων Βεργίνας και Βέροιας.  
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την κοινή συνεδρίαση των Δ.Σ. Βέροιας και Βεργίνας στο 
Δημαρχείο Βεργίνας που θα πραγματοποιηθεί στις 19-8-1999 με θέμα την υποβολή ή 



μη κοινής πρότασης Διαδημοτικής Συνεργασίας για την ανάπτυξη των Δήμων 
Βεργίνας και Βέροιας και υπογραφή ή μη πρωτοκόλλου συνεργασίας των δύο Δήμων. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    392/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Α. Δελαβερίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Γκαβαϊσές Γ.  Μανακούλης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  6-9-1999 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


